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Urbanisme ha fet una ex-
cepció i deixarà construir
deu ascensors que ocupa-
ran una part de la vorera, i
ho ha justificat per motius
socials en deu edificis del
barri de Sant Pere de Ri-
poll construïts a final dels
anys seixanta del segle
passat i on viu majoritària-
ment gent gran. Hi ha un
centenar d’habitatges i no
hi ha illes interiors comu-
nes, els carrers són molt
estrets –Fargaires, Moli-
ners i Filadors– i les vore-
res són a tocar dels edifi-
cis. Per això l’única solució
és ocupar una part de la
vorera del davant de cada
edifici. Les de l’altre costat
es mantenen. Es tracta,
però, de carrers amb molt
poc de trànsit.

El ple ha aprovat en l’úl-
tima reunió la modificació
puntual del pla general
d’urbanisme que ho pre-
veu i, a més, s’hi especifica
que és un cas excepcional i
que en cas que en algun
moment s’enderroquin els
edificis es revocarà aquest
permís. El regidor d’Urba-
nisme, Eudald Casas
(ERC), ha recordat que el
govern ripollès ha estat es-
pecialment sensible per
millorar l’accessibilitat a
aquest barri, on la mitjana

d’edat dels veïns és molt
elevada. Així, doncs, hi ha
instal·lat dos ascensors
públics, perquè l’accés és
difícil, a través de molts
graons.

El ple ha donat llum
verd també a una altra mo-

dificació puntual del pla
general per autoritzar la
instal·lació d’ascensors als
espais lliures interiors o
als patis de llum dels edifi-
cis ja existents i que, per
antiguitat, encara no en
tenen. ■

Ascensors a la vorera per
motius socials al barri de
Sant Pere de Ripoll
a Hi viu sobretot gent gran i no hi ha espais comuns per als elevadors a El ple
també ha aprovat que en puguin tenir edificis vells que sí que tenen aquests espais
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La frase

Un dels carrers que es podran beneficiar de la modificació del pla general ■ J.C.

“Hem estat
especialment
sensibles per eliminar
barreres, sobretot al
barri de Sant Pere”
Eudald Casas
REGIDOR D’URBANISME DE RIPOLL
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És el nombre d’ascensors
que s’hauran d’instal·lar als
edificis del davant de la resi-
dència geriàtrica.
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La xifra

El ple ha aprovat modificar el
pla general al sector del car-
rer 27 de Maig per adequar
els usos i l’edificabilitat a les
altres zones del municipi. I és
que el pla especial que s’hi
estava executant no preveia
el mateix aprofitament sota
coberta. Ara, per exemple,
s’hi podran fer dúplexs de no-
va construcció. Va aprovar
també el nou reglament del
servei de proveïment d’aigua.
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Regular alçàries
al sector del 27
de Maig

El ple de Llagostera va
aprovar ahir l’adjudicació
definitiva de les obres de
construcció i de gestió del
futur tanatori de Llagoste-
ra d’aquest municipi. L’e-
quip de govern va decidir

fa uns mesos construir el
tanatori en un espai dins
el mateix cementiri. Els
grups de l’oposició s’hi van
mostrar en contra perquè
van creure que això hipo-
tecaria el creixement del
cementiri. Està previst
que les obres comencin de
manera immediata des-

prés de la redacció del pro-
jecte definitiu. El ple va
aprovar també el pas pel
municipi d’una canonada
d’aigua potable que con-
nectarà el Pasteral amb
Caldes de Malavella. Un al-
tre dels punts aprovats va
ser la cessió a la Fundació
Ramon Noguera d’un local

de l’antiga fàbrica Can
Roig per fer-hi un taller
ocupacional per a perso-
nes amb discapacitats in-
tel·lectuals. El govern de
l’Entesa va preveure en el
seu moment utilitzar
aquest espai com a centre
cultural, tot i que, segons
l’alcalde, Fermí Santama-
ria (CiU), l’Entesa no va
concretar el projecte. Tan-
mateix, l’alcalde assegura
que la cessió respon a la
necessitat de donar servei
a una dotzena de famílies
que es traslladen habitual-
ment fins a Girona. ■
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Mémora construirà el
tanatori de Llagostera
Jordi Nadal
LLAGOSTERA

BANYOLES
ERC dóna el 10%
del sou a una
entitat social

El grup d’ERC de Lloret de
Mar recollirà avui, de sis de la
tarda a nou del vespre, a la
plaça Pere Torrent els llibrets
Urbanisme a tots nivells que
ha editat l’equip de govern de
CiU. ERC tornarà els exem-
plars que tingui a l’Ajunta-
ment amb una instància en
què “exigirà” que el valor en
diners dels llibrets es lliurin a
una entitat que treballi pels
més necessitats del municipi.
ERC considera que amb els
diners dels lloretencs no s’ha
de finançar la campanya elec-
toral de CiU. L’edició del llibret
ha aixecat les crítiques també
del GRILL (Grup Independent
de Lloret). El seu regidor, Joa-
quim Teixidor, denuncia tam-
bé que és electoralista. ■ N.F.

ERC recull avui els
llibrets de les
obres de CiU

LLORET DE MAR

La regidora d’ICV a l’Ajunta-
ment de Banyoles es va fer
ressò en l’últim ple de les
queixes de ciutadans per les
molèsties que va ocasionar el
final d’etapa de la Volta a Ca-
talunya, la setmana passada.
Núria Langa va fer notar que
el fet d’haver de tallar algunes
vies principals i l’accés a algu-
nes zones senceres durant
unes hores és un enrenou que
no compensa els possibles
beneficis que pot aportar la
prova ciclista a la ciutat.
L’equip de govern va replicar
que sí que compensa. Al mar-
ge de la difusió de la imatge
de Banyoles –van apuntar–,
se’n va treure un rendiment
econòmic perquè es van om-
plir els hotels. ■ R.E.

ICV es queixa de
les molèsties per
l’etapa de la Volta

BANYOLES

Els sis regidors d’ERC de
l’Ajuntament de Banyoles han
lliurat el 10% del sou que han
rebut l’últim any per la seva
feina al consistori a una enti-
tat banyolina de l’àmbit social
que no rep ajudes de l’Ajunta-
ment, la identitat de la qual
han preferit no fer pública. La
donació d’ERC puja a 1.680
euros. La decisió es va pren-
dre el mes de maig de l’any
passat, arran de l’aprovació
del pla de sanejament munici-
pal. El document va estipular,
entre altres mesures d’estalvi,
una rebaixa del 5% dels sous
dels regidors, mentre que
ERC demanava que fos del
15%. La diferència és el per-
centatge que han lliurat a
l’entitat. ■ R.E.

ROSES
L’alcaldessa
prohibeix la
venda ambulant

Els ajuntaments de Roses,
l’Escala, Castelló d’Empúries i
Sant Pere Pescador es van
reunir ahir al matí a Sant Pere
Pescador per treballar en la
candidatura d’ingrés de la ba-
dia al Club de les Badies més
Belles del Món. Els quatre
ajuntaments volen engegar
aquest projecte amb la finali-
tat de promoure turística-
ment i de manera conjunta
els respectius municipis que
formen part de la badia rosin-
ca. Segons ha informat l’Ajun-
tament de Sant Pere Pesca-
dor, la d’ahir és la segona re-
unió que es fa per potenciar
conjuntament el territori i si-
tuar-se en el mercat turístic
amb un distintiu de
qualitat. ■ M.V.

Trobada dels
pobles de la badia
de Roses

SANT PERE PESCADOR

El govern català no es mulla
en el cas del càrtel de cons-
tructores i la suposada impli-
cació del cap de carreteres de
Girona de Gisa, Jordi Vergé. El
portaveu del govern, Fran-
cesc Homs, en la comparei-
xença que va fer dimarts pas-
sat, no va aclarir si s’havia
obert un expedient a Vergé.
Va destacar que el cas està
encara en mans de la justícia i
per això va apel·lar a la pre-
sumpció d’innocència per a
aquest treballador d’una em-
presa pública. A Vergé se li
imputen els delictes de
suborn i alteració de preus en
concursos i subhastes públi-
ques, i podria haver rebut un
pagament de 35.000 euros
de les constructores. ■

La Generalitat no
es mulla en el cas
del càrtel i Gisa

GIRONA

L’alcaldessa de Roses, Magda
Casamitjana, ha publicat un
ban en què prohibeix la venda
ambulant al municipi. El ban
es va publicar el 25 de març
passat i s’ha fet per evitar el
que l’alcaldia considera una
competència deslleial als co-
merciants per part dels vene-
dors ambulants. El text recor-
da que l’ordenança d’usos del
domini públic de Roses no
permet aquesta pràctica i ad-
verteix que tots aquells que
incompleixin aquesta norma-
tiva seran sancionats i se’ls
requisarà el material. A més,
l’alcaldessa, Magda Casamit-
jana, diu als propietaris de
bars i restaurants que evitin
aquesta venda als seus
locals. ■ M.V.


